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Voorzitter, de Algemene Beschouwingen van de BPA over
deze KaderNota 2024 ( 2 july 2024 - final )

Voorzitter al ruim 22 jaar volgt de BPA drie Kaders

ons eerste Kader

-Socialer, zou houdt onze huidige D66 wethouder van
financiën rekening met 27 miljoen structurele bezuinigingen
vanaf 2026, maar onder dit nieuwe Kabinet, zal dit minimaal
48 miljoen zijn in het komende Ravijn jaar, en al de jaren
daarna

Wat de BPA betreft is er dus geen ruimte voor D66 “dromen”
over het water terug in de Stadsring, zonder eerst een gedegen
Plan van Aanpak (PvA) en een concept financiële Begroting
van wat kost ons dat wel niet allemaal !

Want wat de BPA betreft, voorzitter zijn de Sociale aspecten
van de Jeugdzorg, Jeugdhulp, en alle andere Sociale
vangnetten veel en veel belangrijker voor Amersfoort.

ons Tweede Kader

Het tweede Kader voor de BPA is financieel gezonder, en dat
komt alleen maar goed als de GroenLinks “dromen” van de
twee 240 meter hoge Windturbines pal naast de Riool
-waterzuivering op De Isselt, en de al eerder genoemde D66
“droom” van het Water terug in De Stadsring, onmiddellijk in
de Vrieskist gaan
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Ook hier geldt, eerst een duidelijk Plan van Aanpak, met alle
kosten helder Begroot, voordat je hier 2,5 wethouder periodes,
dus meer dan 10 jaar lang, over vergadert

En dat geldt natuurlijk ook voor de Fiets tunnel onder het NS
spoor bij de BW laan

Dit D66 idee, via een Fuikbeslissing, uitrollen in drie fases,
zonder Plan van Aanpak van het gehele project en zonder
Begroting, afgestemd met Prorail, van wie betaald die Tunnel,
maar slechts Prorail bepaalt de eisen voor de Tunnel onder
HUN spoorrails, is voor de BPA ook hier weer, de totaal
verkeerde aanpak

en het laatste en derde Kader

Voorzitter, dat is de BPA pijler Veiligheid

Vz, de BPA pleit ook al 22 jaar voor meer Toezicht en
Veiligheid in Amersfoort

Ruim 3,5 jaar geleden gaven we al aan dat, in vergelijkbaar
met andere steden in Nederland, ons Amersfoort geen 28 maar
minimaal 80 a 85 BOA’s had nodig heeft

Maak dus structureel veel meer geld vrij voor Handhaving in
onze mooie stad in plaats van veel tijd, geld en menskracht te
besteden, in wat de BPA al eerdere noemde, de mooie D66 en
GroenLinks “droom” projecten.

VZ => Ik dank U voor uw aandacht !

fractievoorzitter Hans van Wegen / BPA ? ( 2 july 2024 )
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